
 Protokół  XXIII Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 31 marca 2017 roku 
 

PORZĄDEK OBRAD : 
 
   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - informacja. 

   5. Interpelacje Radnych. 

   6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

           a) dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju    

    szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych prowadzonych  

    przez Powiat Tarnobrzeski na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r., 

            b) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski, 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gorzyce, 

d) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Grębów, 

 e) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Dęba, 

 f) wyrażenia zgody na dokonanie  darowizny nieruchomości  na rzecz  Gminy Nowa Dęba, 

 g) ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Powiatu, 

h) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok. 

     7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

     8. Zamknięcie obrad sesji.                                                                                                 

  

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik Szewc -  Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy – 17 radnych. ( Lista obecności w załączenia – Zał. Nr 1 ) 

Po tych uroczystościach przystąpiono do kontynuowania porządku obrad. 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego 

porządku obrad. 

Prowadzący poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez  Zarządu Powiatu  

zmianie w porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 6 podpunktu „h”  i „i” :  
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„h”- uchwalenia budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok z autopoprawką, 

„i” - wyra żenie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia na okres 10 lat  

        umowy dzierżawy nieruchomości zabudowanej położonej w Chmielowie, stanowiącej  

        własność Powiatu Tarnobrzeskiego, ( Zał. Nr 2 ). 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 17 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia dwudziestej drugiej sesji  - został przyjęty jednogłośnie i podpisany-17 głosów 

„ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak - ( zał. Nr 3 ). Informacje wręczono radnym. 

Po wystąpieniu Pana Sekretarza głos kolejno zabierali radni: 

- Jacek Rożek: zapytał kwoty przetargu mają się do kwot przetargowych?, czy są dużo wyższe czy  

   niższe?  

Odpowiedzi udzielił Starosta Bartoszek, który wyjaśnił, że we wszystkich przetargach są małe 

oszczędności, a tylko w jednym przypadku wystąpiła niewiele wyższa kwota od kosztorysowej. 

- Marek Ożga – zapytał, na jakim etapie jest sprawa projektu technicznego drogi Grębów – Stany    

  1030R. Lasy państwowe przygotowaną mają stosowną dokumentację i środki pieniężne?. 

Odpowiedzi udzielił Starosta Bartoszek, który poinformował, że będą podjęte działania i zadanie to 

będzie realizowane w tym roku. 

- Tadeusz Rękas zadał trzy pytania: 

1). budowa wału na Trześniówce-  jakie są źródła finansowania?, czy jest wyłoniony już wykonawca? 

     jak są zabezpieczone nasze drogi powiatowe? 

2). Szczegóły współpracy Federal –Szkoła w Gorzycach – na jakich zasadach? 

3). Jaka jest struktura wkładów po przetargu w Nowej Dębie po zwiększeniu kwoty o 140.000,00zł? 

Na wszystkie te pytania odpowiedzi udzielił Starosta Paweł Bartoszek.  

Odpowiedzi w pełni usatysfakcjonowały radnego. 

Pełną odpowiedź otrzyma radny na piśmie. 

Na pytanie trzecie odpowiedzi udzieliła Skarbnik Powiatu. 



-   3   - 

 

Ad 5 ). 

Przystąpiono do interpelacji radnych. 

Od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego wpłynęła jedna interpelacja pisemna od radnego Marka Ożga, 

którą  złożył na ręce Przewodniczącego Rady  

Odpowiedź na piśmie została radnemu udzielona w obowiązującym terminie. 

Na zapytanie czy odpowiedź satysfakcjonuje radnego, radny Marek Ożga stwierdził, że jest to 

odpowiedź połowiczna i zawiera tylko aspekty prawne., a chodziło o podjęcie stosownych kroków  

i działań. Stwierdził, że za ok. pół roku ponowi swoją interpelację. 

 

Ad 6). 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju    

    szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych prowadzonych  

    przez Powiat Tarnobrzeski na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r., 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał Pan Kazimierz Błasiak Sekretarza Powiatu . 

Opinię do powyższego projektu przedstawiła również Pani Krystyna Kozieja Przewodnicząca Komisji 

O, K i Z. 

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

            b) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski, 

Omówienia tego projektu uchwały, jak również trzech pozostałych dokonał Pan Kazimierz Błasiak 

Sekretarza Powiatu. Głosowanie odbyło się natomiast nad każdą uchwałą oddzielnie. 

Opinię do powyższych projektów uchwał przedstawił Pan Jerzy Sudoł Przewodniczący Komisji  

P,RG i F. 

Po wystąpieniu Przewodniczącego Komisji głos zabrał radny Wacław Wróbel. 

Stwierdził, ze powiat wziął na siebie na własne utrzymanie straże pożarne. Kwoty te są drobne. 

Prosi o odstąpienie w przyszłości od takich działań ze strony Powiatu. 

Z kolei radny Marek Ożga stwierdził, że taka forma dofinansowania jest naprawdę dobra i godna 

kontynuowania.. 

Radny Tadeusz Rękas odpowiedział radnemu Wacławowi Wróblowi, że praca strażaka jest ciężka i 

niebezpieczna i jest również za udzielania w takiej formie pomocy. 
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Radny Jerzy Sudoł stwierdził, że zadania jakie wykonuje straż przybywa. Strażacy sa wdzięczni za 

każdy gest i formę pomocy. 

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 16 radnych, „PRZECIW” – 1 radny. 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gorzyce, 

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 16 radnych, „PRZECIW” – 1 radny. 

d) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Grębów, 

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 16 radnych, „PRZECIW” – 1 radny. 

 e) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Dęba, 

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 16 radnych, „PRZECIW” – 1 radny. 

 f) wyrażenia zgody na dokonanie  darowizny nieruchomości  na rzecz  Gminy Nowa Dęba, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał Pan Kazimierz Błasiak Sekretarza Powiatu. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji  P,RG i F -  Jerzy Sudoł.  

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

 g) ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Powiatu, 

Omówienia projektu dokonał Przewodniczący Rady a projekt uchwały dot. zwiększenia dodatku 

stażowego dla Starosty o 1 %. 

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 16 radnych. Starosta nie głosował. 

h) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok. 

Omówienia tego projektu dokonała Skarbnik Powiatu. 

Po wystąpieniu Skarbnik Powiatu o głos poprosiła radna Krystyna Rusin, która zapytała w jakim 

czasie planowany jest remont chodników przy drodze powiatowej w miejscowości Wola Baranowska? 

Odpowiedzi udzielił Wicestarosta Krzysztof Pitra. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji  P,RG i F -  Jerzy Sudoł.  

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 
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    i) wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia na okres 10 lat  

       umowy dzierżawy nieruchomości zabudowanej położonej w Chmielowie, stanowiącej  

                   własność Powiatu Tarnobrzeskiego, 

Omówienia tego projektu dokonał Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Radny Tadeusz Rękas zapytał na czym ma polegać modernizacja tej przychodni co będzie wchodziło 

w zakres, jak będzie wyglądał remont np. dachów i tp.? 

Odpowiedzi udzieli Sekretarz Powiatu. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji  P,RG i F -  Jerzy Sudoł.  

Przystąpiono do głosowania.  

 „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

 

Ad 7).  

W sprawach bieżących i wolnych wnioskach Przewodniczący Rady przypomniał radnym  

o terminowym składaniu oświadczeń majątkowych za 2016 rok. 

Radny Tadeusz Rękas zwrócił się o przedstawienia działalności Szpitala Powiatowego. 

Odpowiedzi udzieliła obecna na sesji p.o. Dyrektora Szpitala Marta Piskór. 

Szpital znajduje się w I stopniu referencyjności i okres ok 5 lat jest nieomal pewny na jego 

funkcjonowanie. 

Starosta Bartoszek poinformował o podwyżkach w wys. ok 5 % dla pracowników szkół nie będących 

nauczycielami. 

Radny Marek Ożga zapytał o odwodnienie drogi w m. Wydrza, Krawce i zapadnięta droga między 

Nowym Grębkowem i Krawcami. 

 

Ad 8).  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXIII Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

 

Andrzej Siedlak 


